
MØTEINNKALLING  TIL FAU MØTE 

 

Dato: 13.11.24 Tid: 17.00 – 18.30 
Sted: Lunde skole Referent: Nina Madsen 

 
 

 Innkalt Møtt Forfall Vara møtt 
1A Amalie Launes Iglebæk  X X 

1B Iselin Frandsen  X X 
2A Margrethe Andreassen X   
2B Hanne S. Eikaas X   
3A Aina Seilskjær Granberg X   
3B Hans Christian Wambold X   
4A Bård Solvik  X X 
4B Morten Endre Lohne X   
4C Eirin Skarpeid X   
5A Nina Madsen X   
5B Eline Askildsen  X X 
6A Julie Barkås X   
6B Andre Dorula  X  
6C Cathrine Thomassen X   
7A Carina Tangerud Systad X   
7B Håvard Eide X   
7C Charlotte H. Bakken X   
Rektor Arnt Jacob Grindheim  X  
Inspektør Vibeke Hellum Andersen X   

 
 
 
 

 Sak Status/Kommentar Ansvarlig Frist 
1 Gjennom av 

referat fra forrige 
gang 

Godkjent referat Hanne  

2 Klassekasser Alle må sjekke at de har tilgang til 
klassekasser. Ta kontakt med Bård om 
det ikke er på plass.  

Alle  

3 KOMFUG/ 
Foreldrenettverk 

Leder og nestleder vært på møtet med 
Komfug. Fått opplæring i hva det er å 
jobbe i FAU for foreldrene.  
Fått informasjon om arbeidet i 
foreldrenettverk i klassene for å jobbe 
forebyggende med klassemiljøet. 
Forslag på KOMFUG sine nettsider for 
hvilke tema man kan ta opp og hvor ofte 
man evt gjør det.   

Alle Se på sidene 
til Komfug. 
Jobbe videre 
med det på 
neste møte, 
5.12.  



Kanskje vært en ide og tatt fra første 
trinn. Ligger ferdig «pakke» på komfug 
sine sider. Forslag om å gjøre det i 
klassen først og deretter kan evt fau-
representantene på trinnet snakke 
sammen og se på veien videre. 
 

4 Hva vil vi jobbe 
mot? 

Diskusjon på hva vi vil jobbe med dette 
året. Stor enighet om å se mer på 
foreldrenettverk ut fra gode erfaringer i 
flere klasser. Alle ser på sidene til 
komfug før neste møte. 
 

 
Alle 
 
 
 
 

 
5.12.24 
 
 
 
 

Vi har ansvar for foreldremøte på våren. 
Forslag om temaet nettvett. Langenes 
skole har jobbet med dette. Hanne tar 
kontakt for å høre hvordan de har jobbet 
med dette.  

Hanne 5.12.24 

5 Skoleveien fra 
Ausviga 

Ikke vært noen utfordringer til nå. Tar 
saken videre til neste møte 

Hanne 5.12.24 

6     
7 SFO-samarbeid Det har ikke vært noe møte.. SFO leder 

er sykemeldt. 
  

8 Eventuelt  
 

Folkemøte på Tinntjønn skole torsdag 
14.11.24. Fau stiller ikke på møtet da 
det er så delte meninger i saken. Alle er 
velkomne som enkeltpersoner og kan 
snakke ut fra eget perspektiv.  
 

Hanne 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Skolevei 
Mange farlige situasjoner ved 
busstoppet på vei opp til Vedderheia 
pga biler som stopper på gangstien for å 
slippe av skoleelever. Skolen tar saken 
videre.  

 
Vibeke 

 
5.12.24 

9 Saker fra skolen Juleverksted for hele skolen. 11. 
desember. Info kommer ut på 
ukeplanene.  
 

Vibeke  

Skolen arbeider med å  gjøre 
undervisningen mer praktisk og er i gang 
med å prøve ut stasjonsundervisning.  
 

Vibeke  

1.- 3. trinn har hatt 2 kontaktlærere per 
klasse.  Skolen ser på hvordan bruke 
denne ressursen på en så god og 
optimal måte i forhold til elevenes 
behov. 
 

Vibeke  



Flere elever bruker el-sparkesykkel til og 
fra skolen. Det er en del uheldig/farlige 
situasjoner som skjer spesielt på starten 
og slutten av skoledagen. Skolen sender 
ut infoskriv til foreldrene angående 
dette. FAU støtter forslaget.  

Vibeke  

 
 
 

Neste møte:  5.12.24 
 


